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Dr. Schmitt Pál 2010. aug. 21. 
Köztársasági Elnök Úrnak 
 

1014 Bp., I. Szent György tér, Sándor-palota 
 
Tárgy: Javaslat a Vatikán megkérdezésére a Szt. Koronáról 
 
Szeretve tisztelt Elnök Uram! 
 

Amint az az átlagos tájékozottságú érdeklődők körében is közismert: nem biztos, hogy a Szt. Koronát a pápától kaptuk. 
(Lehet pl., hogy rajta keresztül „csak” visszakaptuk.) Állítólag az USA 1945 és 1978 között 2x is felajánlotta a Vatikánnak, 
hogy visszaszármaztatná, de mindkétszer elutasították. (Ez is arra mutat, hogy talán nem úgy történt, ahogy a legendákban 
írva van.) 
2010. ápr. 25-e óta nincs akadálya annak, hogy a magyar állam diplomáciai úton hivatalosan megkérdezze a Vatikánt, mi az 
álláspontja a Korona-küldés ügyében. 
Mély tisztelettel javasolom, hogy - amennyiben egyetért azzal, hogy jó lenne végre fényt deríteni az igazságra - hasson oda, 
hogy megtegyük azt a hivatalos lépést, és a válasz függvényében helyesbítsük: a tankönyvektől kezdve az országházi 
idegenvezetői mondókáig a Korona-küldés történetét. 
 

Őszinte nagyrabecsüléssel és tisztelettel 
 

(dr. Végh Tibor) 
a PEAC (Pécsi Egyetemi Atlétikai Club) kardvívója 1947-51 között 
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